

Protokoll Tävlingskommittén

Datum: 2023-09-06 kl 18.00

Plats: Frösö Sportstuga

Närvarande:

Lennart Hamberg, ÖOK

Johan Näslund, ÖOK

Johan Andreasson, Frösö IF

Bernt Åkerlund, Fältjägarna

Kristina Hammarfalk, Åre OK

1. Vi går igenom föregående protokoll från januari 2023

## 2. Tävlingar 2024

Vi fastställer tävlingsprogram för mästerskap och nationella tävlingar. Kommer att tilldelas senast 30 september av Kristina. Det som fattas i skrivande stund är om ÖOK:s tävling Björnmötet ska heta så eller att ett namnbyte sker. Kristina väntar in besked från Johan Näslund som tar upp det i ÖOK:s arrangemangsgrupp.

## 3. Framförhållning

Kristina påpekar vikten av att börja i tid med Organisation för en tävling , speciellt vårtävlingarna så att det inte blir tidsnöd för banläggning/bankontroll pga att snön ligger länge.

## 4. Skogsfemman 2024

#1 28/5 Brunflo IF Plats: Fåker

#2 4/6 Fältjägarna Plats: ?

#3 11/6 Litsbygd. Plats: kanske i Lit funderar vi i gruppen

#4 6/8 Åsarna IF Plats Åsarna/Frösö IF +Torgny. Frågan ställd till Stefan Eriksson Åsarna

#5 13/8 OK Storsjön Plats: ?

Se Eventor

## 5. Tävlingar 2025/2026

Ett första utkast på fördelning av tävlingar 2026 skapas. Ses i treårsplanen 2024-2026 på hemsidan. I Januari 2024 på kommittens nästa möte fastslår vi lite mer plus lägger till datum för 2025

## 6. Skidorienteringen vintern 2023-24

Kristina rapporterar från telefonmöte med Torgny. Han tror att vi kan ha ett möte kring tävlingsprogrammet i slutet av september eller början av oktober. Han signalerar att detta är sista vintern han arrangerar skidorientering och han tar inte på sig tävlingsledarrollen.

Vi har fått förfrågan om att köra en större tävling typ test-tävling. Enligt Torgny är det möjligt att genomföra och då samtidigt arrangera våra egna DM. Johan Näslund tar på sig uppgiften att samordna med Torgny så det tillkommer ett möte. Klubbarna uppmanas ta fram lämplig person som kan närvara på det mötet.

Åre OK kan tänka sig att arrangera ett av DM

## 7. Förbundskonferens november med tävlingskonferens.

Lennart Hamberg ÖOK är intresserad att åka på tävlingskonferensen. Johan Näslund ÖOK åker i form av valberedare för SOFT

## **8. Vad finns på hemsidan**

Kristina Informerar vad som finns inlagt på hemsidan från Tävlingskommitten

Arbetsbeskrivning

Årshjul

Protokoll

3-årsplanering

Tävlings-och banktrollanter för innevarande år

Skogsfemmans bestämmelser

Dispenser

9. **Banktroll tävlingskontroll.** Kristina Uppmanar att klubbarna behöver var ute i mer god tid med banläggning /banktroll så att banläggaren hinner med att korrigera ev brister.

10. **Stafetter?** Vi för en lätt diskussion kring ämnet och kommer fram till att det kan vara stafett i lättare format. Det behöver inte vara mästerskap. Inget ytterligare beslut just nu. Lennart föreslår stafett i form av lag där 3 personer startar samtidigt och springer varsin bana. Sedan lägger man ihop tiden.

## **11. Vårt uppdrag.**

Vi går igenom vårt uppdrag som korrigeras. Nye versionen läggs in på hemsidan

## **12. Årshjulet.**

Vi korrigerar årshjulet så det får bättre timing när det gäller möten. Nya versionen läggs in på hemsidan

## **13. Övrigt**

Lennart Hamberg är intresserad av att dra igång MTBO och söker flera personer som kan vara intresserade av detta då cykelsporten i skog växer och det nu finns bra kartor efter O-ringen. Kristina tipsar Martin Olsson att lägga in en blänkare om detta i kommande nyhetsbrev

Kristina meddelar gruppen att hon inte ställer upp för omval vid kommande årsmöte.

Nästa möte kring fotOL i mitten av Januari

Vid datorn

Kristina Hammarfalk, Tävlingsansvarig och Åre OK

Justeras av samtliga närvarande innan det läggs in på hemsidan